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Bemærkninger 
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Dagsorden 

01 Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

 

02 Spørgsmål til siden sidst (bilag 1). 

Diamantforløbet på mellemtrinet er placeret således at klassens faste lærere deltager. 

 

03 Nyt fra elevrådet. 

Der ønskes en discokugle til skolefesterne. Evt. et ekstra plankeværk i skolegården således 

bolden ikke ryger ned på græsset på stadion. At banerne bliver opdelt og tegnet med kridt. 1.-2. 

og 3.klasse vil gerne have en inde dag. Bordtennis i aulaen kunne måske være en idé. LB 

præciserer at det kun er fra 4. klasse og opefter der er indeordning. Det har været drøftet tidligere 

og de små har brug for frisk luft. Eleverne ønsker sig en rede gynge mere. Der kunne med fordel 

placeres en skraldespand ved kratskolen. Ved indmarchen til skolefesten blev nogle af de små 

elever forvirret da 6. klasse gik med til deres indmarch. Skal 6. klasse gå indmarch med de små 

næste gang skal de øve det sammen. 

   

04 Mobiltelefon – regler (bilag 2). 

Vi drøfter bilaget og bliver enige om ikke at ændre på det. 

Vi undersøger om der er mobilreger i SFO´en.  

 

 

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

05 Evaluering af et princip (bilag 3 og bilag 4). 

Herunder Chalottes omskrivning af princip. 

CF har skrevet det ind under understøttende undervisning.  

Vi sidder i grupper og udfylder skemaer.  

 

06 Sponsorater. 

Vi har kun legepladsen pt som er et delvis sponsorat. Team Rynkeby skoleløbet er også en slags 

sponsor Skoleløb det foregår fredag den 12. april. Frugtordning fra EU er et tilskud. Her betaler vi 

kun fragten selv. Fragten er 100 kr. pr måned.   
 

07 Budgetopfølgning. 

LB orienterer.  

 

08 Næste skoleårs planlægning. 

Afkortning af skoledagens længde, skemastruktur, implementering af motorik, plan for skoleårets 

planlægning. 

LB orienterer om justering af Folkeskoleloven.  

5. årgang skal have en tysk lektion mere. 6. klasse skal have en lektion i billedkunst om ugen 

(nuværende 6. klasser har ikke billedkunst). Idræt på mellemtrin skal være to lektioner pr uge. 3. 

årgang skal have Håndværk og Design. 5. klasse skal have hjemkundskab.  

LB tager forslaget med om der kan etableres studiecafe i SFO tiden.  

Vi på Forbundsskolen har valgt at tage alle ændringer til kommende skoleår.      

 

09 Skolebestyrelsens årsberetning. 

CF ønsker input fra alle.  

Vi har haft besøg af Jacob Ville. Skolefester. Adventsfest. Forældrearrangement. Samarbejde 

med Lunderskov. Personalets dag den 5. oktober. Faggennemgang af faget madkundskab og 

Kroppen som kognitivt ressource. Gode testresultater. Godt med en stor årgang i 2. klasse.  

Årshjul.  LB foreslår at der arbejdes på et udviklingsprojekt i kommende skoleår. Et 

udviklingsprojekt der styrker samarbejde mellem Skolebestyrelsen og de forskellige forældreråd 

på alle årgange.   

 

 

 

 

 

10 Evaluering af skolefesterne. 

Lys og musik blev drøftet i elevrådet.  

Gode skolefester – godt at Jonna gik forrest med de små. Det kunne være ønskeligt at en voksen 

går forrest ved indmarchen på mellemtrinet.  

Der er mange folk i salen ved skolefesterne. Reglerne er overholdt. Vi drøfter hvorledes stolene 

skal stå. TM spørger Peder Carlsen om der er en mening med den nuværende stoleopsætning. 

TM har spurgt Peder Carlsen og der er ikke en dybere mening med stoleopsætningen. De har 
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Side 3 

altid stået på denne måde således forældrene har mulighed for at sidde ned når der er discotek i 

salen. Hvis Skolebestyrelsen vil have indflydelse på stoleopsætningen er de velkommen til at 

komme med et udkast.   

  

 

11 Trivselsmåling blandt eleverne. 

TM orienterer om den obligatoriske trivselsmåling blandt eleverne. Den åbnes op den 6. maj og 

lukker ned igen den 14. juni. Der bliver spurgt til om der er en trivselsmåling i SFO’en. Der er ikke 

en trivselsmåling i SFO´en. Skolebestyrelsen kunne arbejde med trivslen til kommende skoleår. 

Måske kan man hente gode erfaringer fra andre SFO´er foreslås der.  

Flere medlemmer fra Skolebestyrelsen har hørt, at nogle forældre synes at SFO tilbuddet er 

blevet forringet. Der er færre fastlagte tilbud i det daglige end tidligere. LB præcisere at 

normeringen fra centralt sted er blevet kraftigt nednormeret de sidste seks år. LB beder Conni om 

at deltage på Skolebestyrelsesmødet i juni.  

Spørgsmål til Conni:  

Hvordan strukturerer pædagogerne deres arbejde. Hvad er refleksionerne/overvejelserne m.h.t til 

kosten. Er der regler m.h.t til it/mobil og ”gaming” ? 

  

12 Punkter til næste møde. 

Spis sammen med en times møde inden. 

Årshjul som også er med i august.  

Vi springer et princip over på næste møde. 

 

13 Eventuelt. 

Folder om klub skal helst ud inden sommerferien.  

CF har fået en mail fra Skole og forældre fra studerende som skriver speciale om ”Hvilke tanker 

gør man sig over skolehjemsamarbejde og hvorfor er der nogle der engagere sig mere end andre 

i skolen”. Skolebestyrelsen vurdere, at vi ikke deltager i spørgeskemaet denne gang. CF giver 

besked tilbage.  

 

 


